

اتفاقية تعاون علمي

بين

جامعة الريادة العالمية للعلوم الإسلامية

والإنسانية للتعليم عن بعد

وأكاديمية الحلول النهائية

2025

Scientific Cooperation Agreement

Party A: Ultimate Academy, one of the sectors of Ultimate Solutions for Information Technology Company, an Egyptian joint stock company, Commercial Register No. 107875.

Represented in this contract by Dr./ El Sayed Ali as Academy Director.

Party B: International College of Islamic Science University.

Represented in this contract by Prof. Dr..Abdelaziz Fath Allah Ali Abdelbarie

Preamble

In order to achieve a fruitful cooperation between International College of Islamic Science University and Ultimate Solutions Company, with the aim of developing the second party's educational methods according to the requirements of the labor market, and in response to Ultimate Solutions Company, which is specialized in the production of accounting and administrative programs, and in the desire of the two parties to organize the relationship of this cooperation between them, this agreement was signed at the university headquarters on .../.../2024, as follows:

اتفاقية تعاون علمي

الطرف الأول: أكاديمية الحلول النهائية إحدى قطاعات شركة الحلول النهائية لتقنية المعلومات ، شركة مساهمة مصريه ، سجل تجاري رقم 107875.

ويمثلها في هذا التعاقد السيد الدكتور / السيد علي بصفته مدير الأكاديمية .

الطرف الثاني: جامعة الريادة العالمية للعلوم الإسلامية والإنسانية للتعليم عن بعد .

و يمثلها في هذا التعاقد الأستاذ الدكتور / عبد العزيز فتح الله علي عبد الباري رئيس مجلس الأمناء / رئيس الجامعة .

تمهيد

من أجل تحقيق تعاون مثمر بين جامعة الريادة العالمية للعلوم الإسلامية والإنسانية للتعليم عن بعد وشركة الحلول النهائية بهدف تطوير الطرف الثاني لأساليبه التعليمية وفقاً لمتطلبات سوق العمل، واستجابةً من شركة الحلول النهائية المتخصصة في إنتاج البرامج المحاسبية والإدارية، ورغبة من الطرفين في تنظيم علاقة هذا التعاون بينهما.. تم توقيع هذه الاتفاقية في مقر الجامعة بتاريخ 2024/ / على الآتي :





